

Le lot du cadastre No 23, subdivisions 383-387, inclusivement, et 401-403, inclusivement;

Le lot du cadastre No 29, subdivisions 1194 et 1220, et la ruelle portant le No 29 du cadastre, subdivision 1193; la ruelle portant le No 23 du cadastre, subdivisions 382 et 804, et la ruelle portant le No 22 du cadastre, subdivision 518;

Le lot du cadastre No 22, subdivisions 509-517, inclusivement;

Le lot du cadastre No 23, subdivisions 793-803, inclusivement;

Le lot du cadastre No 23, subdivisions 371-381, inclusivement;

Le lot du cadastre No 29, subdivisions 1186 à 1192 inclusivement;

Le lot du cadastre No 29, subdivisions 1178-1184, inclusivement;

Le lot du cadastre No 23, subdivision 359-369, inclusivement;

Le lot du cadastre No 23, subdivisions 781-791, inclusivement;

Le lot du cadastre No 22, subdivisions 499-507, inclusivement;

Le lot du cadastre No 22, subdivisions 681-689, inclusivement;

Les ruelles portant les Nos du cadastre 29, subdivision 1177; 23, subdivisions 358 et 780; 22, subdivisions 498, 679 et 700;

Le lot du cadastre No 22, subdivisions 691-699, inclusivement;

La Cité pourra aussi, au besoin, acheter le, et disposer comme elle l'entendra du terrain désigné comme rue Sherbrooke, projetée, à partir de la rue Aylwin aux limites est de la Cité. Le tout tel que désigné sur un plan préparé par Marius Dufresne, arpenteur-géomètre, et portant la date du 12 décembre 1910.

La Cité est aussi autorisée à vendre à l'enchère, après que ladite rue Sherbrooke aura été ouverte, tous les lots ou partie de lots dont elle croira devoir disposer.

Le coût total de cette acquisition ou expropriation sera imputé sur les fonds d'emprunt que la Cité a à sa disposition pour travaux permanents.

Le prix à être payé, au cas d'acquisition à l'amiable ou d'expropriation des immeubles susdits, sera, nonobstant toute loi à ce contraire, la valeur réelle et actuelle à l'époque de leur acquisition à l'amiable ou de leur expropriation, et, au cas d'expropriation, l'indemnité à être payée aux propriétaires sera déterminée conformément aux dispositions des articles 7581 et suivants des Statuts refondus, 1909.

43. Afin de donner une largeur uniforme à la rue St-Antoine, la Cité devra, pendant l'année courante, acquérir, à l'amiable ou par voie d'expropriation, en tout ou en partie, la propriété appartenant à M. Henri Demers et désignée sous le numéro 1637, subdivision 1 et A du cadastre du quartier Saint-Antoine.

Le prix à être payé par la Cité pour cette acquisition à l'amiable ou par expropriation comme susdit de cette propriété ou partie de propriété selon le cas, sera, nonobstant toute loi à ce contraire, la valeur réelle et actuelle de l'immeuble au moment de son acquisition à l'amiable ou de son expropriation et, au cas d'expropriation, l'indemnité à être payée aux propriétaires et aux locataires sera déterminée suivant les prescriptions de la loi 54 Victoria, chapitre 38 et sera payée par la Cité à même les emprunts annuels que ladite Cité est autorisée à effectuer pour l'exécution de travaux permanents.

44. Les améliorations mentionnées dans les sections "36" à "43" peuvent être exécutées suivant les plans homologués ou suivant tous autres plans qui ont été préparés ou qui pourront être préparés par les ingénieurs de la Cité et approuvés par la Cité.

Ces améliorations pourront aussi être exécutées intégralement ou par partie ou section suivant que la Cité le décidera.

Nonobstant l'article 440 de la charte, la quote-part de la Cité dans le coût de ces améliorations sera imputée sur les fonds d'emprunt que ladite Cité a à sa disposition pour travaux permanents.

45. La section 28 de la loi 9 Edouard VII, chapitre 81,

Lot cadastral No. 23, subdivisions 383-387 inclusive and 401-403 inclusive;

Lot cadastral No. 29, subdivisions 1194 and 1220, and the lane bearing the cadastral No. 29, subdivision 1193, the lane bearing the cadastral No. 23, subdivisions 382 and 804, and the lane bearing the cadastral No. 22, subdivision 518;

Lot cadastral No. 22, subdivisions 509-517 inclusive;

Lot cadastral No. 23, subdivisions 793-803 inclusive;

Lot cadastral No. 23, subdivisions 371-381, inclusive;

Lot cadastral No. 29, subdivisions 1186 to 1192, inclusively;

Lot cadastral No. 29, subdivisions 1178-1184 inclusive;

Lot cadastral No. 23, subdivisions 359-369 inclusive;

Lot cadastral No. 23, subdivisions 781-791 inclusive;

Lot cadastral No. 22, subdivisions 499-507 inclusive;

Lot cadastral No. 22, subdivisions 681-689 inclusive;

The lanes bearing cadastral No. 29, subdivision 1177; 23, subdivisions 358 and 780; 22, subdivisions 498, 679 and 700;

Lot cadastral No. 22, subdivisions 691-699 inclusive;

The city may also, if necessary, purchase and dispose as it deems expedient of the land designated as Sherbrooke street (projected) from Aylwin street to the eastern boundary of the city; the whole as indicated on a plan made by Marius Dufresne, land surveyor, and bearing date the 12th December 1910.

The city is also authorized, after the said Sherbrooke street shall be opened, to sell by auction, all the lots or parts of lots it may deem it advisable to dispose of.

The total cost of such purchase or expropriation shall be charged to the loans fund which the city has at its disposal for permanent works.

The price to be paid for such acquisition by mutual agreement or by expropriation of the immovables aforesaid shall, notwithstanding any law to the contrary, be the real and actual value of the immovables at the time of their acquisition by mutual agreement or by expropriation, and, in the event of expropriation, the compensation to be paid to the proprietors shall be determined according to the prescriptions of articles 7581 and following of the Revised Statutes 1909.

43. In order to give an uniform width to St. Antoine street, the city shall, during the current year, acquire by mutual agreement or by expropriation, the whole or a portion of the property belonging to Mr Henry Demers and designated under the No. 1637 subdivision one and A of the cadastre of St. Antoine ward.

The price to be paid by the city for such acquisition by mutual agreement or by expropriation as aforesaid of such property or portion of the property, as the case may be, shall, notwithstanding any law to the contrary, be the real and actual value of the immovable at the time of its acquisition by mutual agreement or by expropriation, and, in the event of expropriation, the compensation to be paid to the proprietors and tenants shall be determined according to the prescriptions of the act 57 Victoria, chapter 38, and shall be paid by the city out of the yearly loans which the city is authorized to effect for the execution of permanent works.

44. The improvements mentioned in sections 36 to 43 may be executed in accordance with the homologated plans or in accordance with all other plans which may have been prepared or which may be prepared by the city surveyor and approved by the city.

Such improvements may also be executed in whole or in part or section as the city may decide.

Notwithstanding article 440 of the city charter, the city's share in the cost of such improvements shall be charged to the loans fund which the city has at its disposal for permanent works.

45. Section 28 of the act 9 Edward VII, chapter 81, as amended by the act 1 George V, (2nd session), chapter 60, section 33 is further amended;